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I medfør af § 37 i Forretningsorden for Inatsisartut skal jeg hermed fremlægge følgende spørgsmål 
til Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut:
Hvilke  kriterier  og  grundlag  anvendes  til,  at  hellefiskekvoten  i  forvaltningsregion  Uum-
mannaq er mindre end i andre forvaltningsregioner?
(Medlem af Inatsisartut, Karl Lyberth Siumut)

Begrundelse:
Forvaltningsregion Uummannaq er fuld af hellefisk, og hellefiskestederne er enorme og mange. På 
trods  af  dette  er  hellefiskekvoten  mindre  set  i  forhold  til  Ilulissat  og  Upenavik 
forvaltningsregionerne, da denne kan synes mærkeligt, vil jeg meget gerne vide hvilke principper 
eller begrundelser der anvendes til fastsættelse af kvoter?
Efter hvad jeg er blevet informeret om, er Uummannaqområdet ikke undersøgt i tilstrækkelig grad, 
derfor er det også uforståeligt hvorfor hellefiskekvoten er mindre i netop dette område.
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